
 
 

У К Р А Ї Н А 

 

МІСЬКА РАДА МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО 

 

П Р О Т О К О Л  №  46 

засідання постійної комісії міської ради з питань 

житлово-комунального господарства, енергозбереження  

та комунальної власності 

 

від 28 лютого 2018 року м.Кропивницький 
 

Голова комісії: Зайченко В.В. 

Присутні члени комісії: Пінчук В.В. – секретар комісії,          

Голофаєв І.В., Розгачов Р.О., Яремчук В.С.  
 

Відсутні члени комісії: 

 

Санасарян Р.Р. – заступник голови комісії, 

Кролевець А.В., Терзов Д.С., Шутка В.В. 

 

Запрошені: 

 

 

Коваленко С.М. – начальник управління з 

питань надзвичайних ситуацій та 

цивільного захисту населення міської ради; 

Кухаренко В.І. – начальник Головного 

управління житлово-комунального 

господарства міської ради; 

Бойко С.В. ‒ депутат міської ради 
 

Присутні:                           представник ради голів ОСББ   

                                               м. Кропивницького та мешканців ОСББ  

                                               «Рідний дім 30»; 

                                                        представники преси та засобів  

                                                        масової інформації 

 

Порядок денний: 

 
          1. Про погодження проекту рішення міської ради № 1686 «Про 

безоплатну передачу майна»  
 

Доповідає:        Коваленко С.М. ‒ начальник управління з питань 

                                                                     надзвичайних ситуацій та  

                                                                     цивільного захисту населення 

                                                                     міської ради 
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            2. Про погодження проекту рішення міської ради № 1681 «Про 

звернення депутатів Міської ради міста Кропивницького до Прем’єр-міністра 

України, Верховної Ради України щодо здійснення господарської діяльності 

суб’єктами ОСББ» 
 

         Доповідає:              Бойко С.В. ‒ депутат міської ради 

          

Питання з 3 по 9 доповідає начальник Головного управління житлово-

комунального господарства міської ради Кухаренко В.І. 

 

        3. Про погодження доопрацьованого проекту рішення міської ради                    

№ 1141 «Про визнання таким, що втратило чинність рішення Кіровоградської 

міської ради від 28.02.2006 № 1734» 
  

       4. Про виконання протокольного доручення постійної комісії від 

07.02.2018 протокол № 42 (пункт13) щодо доопрацювання проекту Програми 

«Співфінансування об'єднань співвласників багатоквартирних будинків у                 

м. Кропивницькому на 2018-2021 роки» 
 

       5. Про розгляд пропозицій до Програми розвитку дорожнього 

господарства та безпеки руху в місті Кропивницькому на 2017-2021 роки 
(лист від 23.02.2018 № 32-вих начальника Головного управління житлово-комунального 

господарства Кухаренка В.І.) 
 

      6. Про виконання протокольного доручення постійної комісії від 

07.02.2018 протокол № 42 щодо внесення змін до Програми утримання, 

благоустрою та розвитку житлово-комунального господарства міста 

Кропивницького на 2017-2021 роки (лист від 23.02.2018 № 33-вих начальника 

Головного управління житлово-комунального господарства Кухаренка В.І.) 
 

      7. Про виконання протокольного доручення постійної комісії від 

08.12.2017 протокол № 39 щодо опрацювання звернення мешканців ОСББ 

«Рідний дім 30» (лист від 26.02.2018 № 34-вих начальника Головного управління 

житлово-комунального господарства Кухаренка В.І.) 
 

      8. Про виконання протокольного доручення постійної комісії від 

12.02.2018 протокол № 43 про створення притулку для тварин, опрацювання 

електронної петиції (лист від 28.02.2018 № 36-вих начальника Головного управління 

житлово-комунального господарства Кухаренка В.І.) 
 

      9. Про виконання протокольного доручення постійної комісії від 

19.02.2018 протокол № 45 щодо опрацювання проекту «Програми 

поводження з домашніми та безпритульними тваринами у м. кіровоград на 

2018-2022 роки» (лист від 28.02.2018 № 37-вих начальника Головного управління 

житлово-комунального господарства Кухаренка В.І.) 
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1. СЛУХАЛИ: 

           Коваленка С.М., який ознайомив членів комісії з проектом рішення 

міської ради № 1686 «Про безоплатну передачу майна» та основними його 

положеннями. 

 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 
 

ВИРІШИЛИ:  

         Погодити проект рішення міської ради № 1686 «Про безоплатну 

передачу майна». 

                                             Результати голосування: 

“за” – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

      

2. СЛУХАЛИ: 

           Бойка С.В., який ознайомив членів комісії з проектом рішення міської 

ради № 1681 «Про звернення депутатів Міської ради міста Кропивницького 

до Прем’єр-міністра України, Верховної Ради України щодо здійснення 

господарської діяльності суб’єктами ОСББ» та основними його положеннями. 

 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

          Голова комісії, запропонував взяти до відома проект рішення міської 

ради № 1681 «Про звернення депутатів Міської ради міста Кропивницького 

до Прем’єр-міністра України, Верховної Ради України щодо здійснення 

господарської діяльності суб’єктами ОСББ». 
                                         

Голосування з даного питання 

не відбулося. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

           Кухаренка В.І., який ознайомив членів комісії з доопрацьованим 

проектом рішення міської ради № 1141 «Про визнання таким, що втратило 

чинність рішення Кіровоградської міської ради від 28.02.2006 № 1734» та 

основними його положеннями. 
 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: 

          1. Не підтримувати доопрацьований проект рішення міської ради                               

№ 1141 «Про визнання таким, що втратило чинність рішення Кіровоградської 

міської ради від 28.02.2006 № 1734». 

 

                                   Результати голосування: 

“за” – 4, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

Рішення не прийнято. 
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         2. Погодити доопрацьований проект рішення міської ради № 1141 «Про 

визнання таким, що втратило чинність рішення Кіровоградської міської ради 

від 28.02.2006 № 1734». 
 

                                  Результати голосування: 

“за” – 1, 

“проти” – 4, 

“утримались” – 0, 

Рішення не прийнято. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

           Кухаренка В.І., який ознайомив членів комісії з виконанням 

протокольного доручення постійної комісії від 07.02.2018 протокол № 42 

(пункт13) щодо доопрацювання проекту Програми «Співфінансування 

об'єднань співвласників багатоквартирних будинків у м. Кропивницькому на 

2018-2021 роки». 
 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 
 

ВИРІШИЛИ: 

         Доопрацьований проект Програми «Співфінансування об'єднань 

співвласників багатоквартирних будинків у м. Кропивницькому на 2018-2021 

роки» відправити на доопрацювання.  

 

                                              Результати голосування: 

“за” – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

           Кухаренка В.І., який ознайомив членів комісії з листом від 23.02.2018 

№ 32-вих про розгляд пропозицій до Програми розвитку дорожнього 

господарства та безпеки руху в місті Кропивницькому на 2017-2021 роки. 
 

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: 

             Відтермінувати розгляд звернення депутата Кіровоградської обласної 

ради Кальченка В.М. від 09.02.2018 року № 02-01 щодо проведення 

капітального ремонту дорожнього та тротуарного покриття по вулиці 

Генерала Шумілова (на ділянці між вулицями Паризької комуни та 

Яновського) до моменту коригування міського бюджету. 

 

                                               Результати голосування: 

“за” – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 
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У зв’язку з виробничою необхідністю та терміновою потребою 

залишити засідання комісії одного з депутатів, голова постійної комісії 

міської ради запропонував перенести та розглянути на наступному 

засіданні комісії питання з шостого по дев’яте порядку денного.  

 

 

 

Голова комісії         В.Зайченко 

 

 

Секретар комісії         В.Пінчук 


